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prazniku
Občine Šoštanj

Skupaj ustvarjajmo dobre 
zgodbe in prijetno sobivanje.

Ob prazniku Občine Šoštanj iskreno vo-
ščimo vsem občankam in občanom in 
jim želimo kulturen in dobrega počutja 
poln vsakdan. 
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KNJIŽNICA ŠOŠTANJ
OBČINA ŠOŠTANJ

ZVRST KDAJ KAJ KJE VABI VAS

RAZSTAVA oktober 2023 Dvorec Gutenbüchel Mestna knjižnica Šoštanj Mestna knjižnica Šoštanj

SEJEM ponedeljek, 2. 10., 10.00–18.00 Knjižni sejem Mestna knjižnica Šoštanj Mestna knjižnica Šoštanj

PRAVLJICE četrtek, 5. 10., 17.00 Pravljična joga Mestna knjižnica Šoštanj Mestna knjižnica Šoštanj

PLANINSTVO petek, 6. 10. Čistilna akcija Trške poti Trška pot Planinsko društvo Šoštanj

PLANINSTVO sobota, 7. 10., 9.00 Pohod po Trški poti Tresimirjev park
Krajevna skupnost Šoštanj in 
Planinsko društvo Šoštanj

ZABAVA sobota, 7. 10., 12.00 Golažijada Glavni trg Krajevna skupnost Šoštanj

ZABAVA sobota, 7. 10., 18.00 Zabava z ans. Dar in Kingstoni Trg svobode Krajevna skupnost Šoštanj

DELAVNICA sreda, 11. 10., 16.00–19.00
SITOtiskaj! Tečaj spoznavanje grafične tehnike 
sitotisk za mlade in odrasle

Vila Mayer Občina Šoštanj, Vila Mayer

USTVARJALNICA četrtek, 12. 10., 17.00 Četrtkova peta Mestna knjižnica Šoštanj Mestna knjižnica Šoštanj

PLANINSTVO sobota, 14. 10. Zaplata skozi Hudičev Boršt Kamniško-Savinjske Alpe Planinsko društvo Šoštanj

DELAVNICA ponedeljek, 16. 10., 16.00–19.00
SITOtiskaj! Tečaj spoznavanje grafične tehnike 
sitotisk za mlade in odrasle

Vila Mayer Občina Šoštanj, Vila Mayer

POGOVOR torek, 17. 10., 18.30 Mateja Kumer: Dvorec Gutenbüchel Mestna knjižnica Šoštanj Mestna knjižnica Šoštanj

DELAVNICA sreda, 18. 10., 16.00–19.00
SITOtiskaj! Tečaj spoznavanje grafične tehnike 
sitotisk za mlade in odrasle

Vila Mayer Občina Šoštanj, Vila Mayer

ABONMA sreda, 18. 10., 19.00 Vsakemu svoje – komedija Kulturni dom Šoštanj Zavod za kulturo Šoštanj

RAZSTAVA četretk, 19. 10., 18.00
Odprtje razstave mag. Benjamina Hlastana – 
Zbirka biblij

Mestna galerija Šoštanj Zavod za kulturo Šoštanj

DELAVNICA ponedeljek, 23. 10., 16.00–19.00
SITOtiskaj! Tečaj spoznavanje grafične tehnike 
sitotisk za mlade in odrasle

Vila Mayer Občina Šoštanj, Vila Mayer

POTOPIS torek, 24. 10., 18.30 Milan Njenjić in Iris Tišler: Gambija Mestna knjižnica Šoštanj Mestna knjižnica Šoštanj

PRAVLJICE četrtek, 26. 10., 17.00
Pravljična meditacija za otroke z Janjo in 
medvedkom Tapkom

Mestna knjižnica Šoštanj Mestna knjižnica Šoštanj

PREDAVANJE ponedeljek, 30. 10., 18.00
Ob dnevu reformacije – predava mag. Benjamin 
Hlastan

Mestna galerija Šoštanj Zavod za kulturo Šoštanj

Napovednik
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Naša občiNa TJAŠA REHAR

Občinski svetniki Občine Šoštanj so na 7. re-
dni seji potrdili prejemnike letošnjih občinskih 
priznanj. Na predlog Komisije za priznanja so 

sprejeli poseben sklep, s katerim letos ime-
nujejo dva častna občana. Ta naziv prejmeta 
nekdanji župan Darko Menih, ki je to funkcijo 
opravljal kar 16 let, in Karel Destovnik - Kajuh 
– posmrtno.
Priznanje Občine Šoštanj prejmejo Roman Ob-
lak, Vlado Stropnik in Turna, d. o. o., plaketo 
Občine Šoštanj pa Društvo podeželske mladine 
Šaleška dolina, Stanko Hriberšek in Srečko 
Stropnik.
Župan Boris Goličnik je čestital vsem prejemni-
kom priznanj, posebej je poudaril, da je prepri-
čan, da gresta oba naziva častni občan v prave 
roke.
Svetniki so se še seznanili z Letnim poročilom KP 
Velenje, sprejeli Odlok o ustanovitvi Sveta za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem prometu v občini Šo-

štanj, s katerim želijo zagotoviti čim večjo varnost 
najranljivejših skupin v prometu – naših najmlaj-
ših. Sprejeli so še Pravilnika o sofinanciranju dru-
štev upokojencev in o sofinanciranju veteranskih 
ter borčevskih organizacij, s čimer Občina Šoštanj 
tudi na tem področju uvaja sistemsko financiranje.
Ob koncu seje je župan povabil na dogodke, 
ki so še sledili v sklopu praznovanj občinskega 
praznika, izpostavil je otvoritev garažne hiše in 
osrednjo slovesnost ob prazniku. Zahvalil se je 
vsem sodelavcem in svetnikom, ki so kakorkoli 
pomagali pri popisu škode in vnosu le-te v pro-
gram Ajda. Dejal je, da je hvaležen ter hkrati za-
dovoljen ob našem skupnem zavedanju, da lahko 
veliko naredimo, le če stopimo skupaj in imamo 
v mislih isti cilj. Dobro za vse nas, ki tukaj radi 
živimo.

Tudi letos se je Občina Šoštanj aktivno vklju-
čila v Evropski teden mobilnosti. Tema letoš-
njega Evropskega tedna mobilnosti (ETM) je 
opredeljena kot »Varčne poti«, s čimer želijo 
izpostaviti pomen racionalnejših dnevnih 
poti. 
Vzamejo sicer več časa in nudijo manj udobja, a 
obenem zagotavljajo svetlejšo prihodnost za vse 
nas, predvsem pa za naš podmladek.
Letos se je mobilnostne akcije »Trajnostni pri-
hod v službo« udeležilo tudi vodstvo in uprava 

Občine Šoštanj. Nekateri so prišli peš (celo iz 
Gaberk!), drugi s kolesom, tretji z deljenim pre-
vozom …
Na dan brez avtomobila smo tudi letos zaprli 
Cankarjevo cesto, kjer so različne trajnostne na-
čine mobilnosti predstavili otroci in vzgojiteljice 
Vrtca Šoštanj. V času ETM je Šola zdravja tudi 
letos svojo jutranjo telovadbo izvedla v Domu 
starejših Zimzelen, na rokometnem igrišču je 
potekal tečaj rolanja za otroke, kot trajni ukrep 
pa smo pri osnovni šoli namestili merilnik hitro-
sti, za katerega verjamemo, da bo pripomogel k 
večji varnosti (predvsem šolarjev) v prometu. Vse 
voznike pozivamo k varni in zmerni vožnji znotraj 
prometnih predpisov – le tako si bomo prislužili 
zelenega »smeškota«.

Na pobudo Alimpija Košarkoskega je letos v 
septembru potekala 3. trška kolonija, na kate-
ri je 17 umetnikov ustvarjalo najprej na Glav-
nem trgu, nato so svoja dela dokončali in jih 
postavili na ogled v Vili Mayer.  
Župan je bil nad ustvarjanjem navdušen, ob od-
prtju razstave je dejal, da je vesel, da na našem 
Glavnem trgu poteka ta kolonija, da bo Občina 
tudi v prihodnje podpirala tovrstne ustvarjalne 
dogodke, želja je, da bi umetniki enkrat v pri-
hodnje napolnili oba šoštanjska trga.

Župan Boris Goličnik je podpisal pogodbi z direk-
torjema podjetij Nivig, d. o. o., Luko Petrakom in 
FS Group, d. o. o., Milošem Junkarjem za izved-
bo velikega nogometnega igrišča z umetno tra-
vo v sklopu izgradnje Športnega parka Šoštanj. 
Dve pogodbi, ker je bilo javno naročilo razdeljeno v 
dva sklopa: Nivig bo izvedel gradbena dela v vred-
nost 315 tisoč evrov, podjetje FS Group iz Doba pri 
Ljubljani pa bo dobavilo in vgradilo umetno travo in 
opremo v vrednosti 283 tisoč evrov. Podjetje ima 
bogate reference na tem področju in je vodilno na 
področju gradnje športne infrastrukture v tem delu 

Evrope. Med drugim so gradili obe igrišči z umetno 
travo (veliko in majhno) v Velenju, igrišče Olimp v 
Celju in številne druge.
Ob podpisu pogodbe je župan povedal, da pričaku-
je, da bodo dela izvedena kvalitetno in v dogovor-
jenem roku. Poudaril je odlično delo šoštanjskega 
nogometnega kluba – na zelenicah pod Vilo Široko 
je vsak dan še kako živahno, saj tam v različnih se-
lekcijah trenira več kot 150 otrok in mladostnikov. 

Nova pridobitev bo dokončana še pred zimo. Prav 
v zimskem času so igrišča z umetno travo najbolj 
dobrodošla.
Izgradnjo igrišča je Občina Šoštanj prijavila na tri 
razpise za pridobitev sredstev in bila uspešna tako 
pri Fundaciji za šport v višini 74 tisoč evrov kot tudi 
pri Ministrstvu za gospodarstvo, turizem in šport v 
višini 100 tisoč evrov in Nogometni zvezi Slovenije 
v višini 25 tisoč evrov.

V Lokovici so predali namenu 100-metrski 
odsek prenovljene ceste »betonski izdelki – 
Komprej«. 
Predsednik Krajevne skupnosti Lokovica Bo-
štjan Dermol je predstavil investicijo, ki so jo 
skupaj sofinancirali krajevna skupnost, Občina 
in tudi sami krajani. Župan Boris Goličnik je 
dodal, da je takšnega sodelovanja zelo vesel, 
saj lahko s skupnim delom, konstruktivnim 
dialogom in dobro voljo ter pozitivno energi-
jo dosežemo res veliko. Povedal je tudi, da je 
v občini več kot 210 km javnih cest, za kate-
re bo Občina tudi v prihodnje vestno skrbela. 
Ob zvokih Pihalnega orkestra Zarja Šoštanj so 
svečano prerezali trak in se nato še sproščeno 
podružili.

Darko Menih in 
Karel Destovnik 
- Kajuh častna 
občana Občine 
Šoštanj

Evropski teden 
mobilnosti

Tretja trška 
likovna kolonija

Začeli so gradnjo
velikega 
nogometnega 
igrišča z umetno 
travo

Prenovljena cesta 
v Lokovici

n a š a  o b č i n a

 Foto arhiv Občine Šoštanj

 Foto arhiv Občine Šoštanj
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Za večino so počitnice čisto prehitro minile – 
za otroke, učitelje in starše. Tudi šola pa ima 
svoje prednosti; poleg pridobivanja novih 
znanj in širjenja obzorij ne smemo pozabiti na 
druženje s sošolci in udejstvovanje pri prosto-
časnih aktivnostih.
V klopi OŠ Karla Destovnika - Kajuha Šoštanj je 
z novim šolskim letom sedlo 862 učencev, kar je 
največ do sedaj. 810 učencev je na centralni šoli 
v Šoštanju, 52 pa na podružnici v Topolšici. 111 
(92 v Šoštanju in 19 v Topolšici) pa je takšnih, ki 
bodo danes prvič prestopili šolski prag.
Za osnovno šolstvo zagotavlja Občina Šoštanj v 
letošnjem proračunu 1.321.500 evrov. Za kritje 
materialnih stroškov je namenjenih 210.000 
evrov, za šolske prevoze 701.500 evrov, za 
sofinanciranje gradnje prizidka CVIU Velenje 
150.000 evrov, 120.000 evrov za dokumentacijo 
prenove šole in športne dvorane, za ostale pro-
jekte pa 131.500 evrov.
Do letošnjega leta je Občina Šoštanj vsem otro-
kom podarila po dva zvezka, v tem šolskem letu 
pa bodo učenci prve triade prejeli po tri zvezke, 
učenci od četrtega do devetega razreda pa vsak 
po pet zvezkov. Za 3.800 zvezkov smo namenili 
5.500 evrov.
Za materialne stroške glasbene šole namenja 
Občina Šoštanj 64.000 evrov letno.
Medtem ko se je vpis v osnovno šolo z letošnjim 
letom bistveno povečal, je vpis v Vrtec Šoštanj 
nižji, kot je bil v preteklih letih. S 1. septembrom 
je v vrtec vpisanih 354 otrok (v Šoštanju 241, v To-
polšici 63 in v Gaberkah 50) v 23 oddelkih, kar je 

dva oddelka manj kot v lanskem šolskem letu.  Za 
delovanje Vrtca Šoštanj (razlika med ekonomsko 
ceno in plačili staršev) ima Občina v proračunu 
zagotovljenih 1.910.000 evrov, poleg tega za pla-
čilo koncesije za izgradnjo in redno vzdrževanje 
Vrtca Šoštanj še dodatnih 601.000 evrov.
Župan Boris Goličnik je pred šolo pozdravil vse 
osnovnošolce od 2. do 9. razreda. Zaželel jim je 
lepo, razigrano in varno šolsko leto. Spodbudil 
jih je k sodelovanju pri pouku in naj se pridno 
učijo, saj bodo tako s svojim uspehom zadovolj-
ni, starši in učitelji pa veliko manj sitni, kot smo 
sicer, je hudomušno dejal. Otrokom je položil na 
srce, da si vsak zasluži lepo in dostojno življenje, 
ne glede na socialni status in zaradi denarja in 
stvari, ki jih ima, ni nihče vreden več od nekoga 
drugega. Največ pa je vreden tisti, ki ima dobro 
srce, je dober in zna pomagati. Če bomo sočutni, 
solidarni in si znali med seboj pomagati, bomo 
kot skupnost zelo dobro delovali, je zaključil žu-
pan.
Prvošolce je župan pozdravil na Glavnem trgu, 
ko je Občina Šoštanj posebej zanje pripravila 
sprejem z Dejanom Dogaja.

Začetek šolskega 
leta

n a š a  o b č i n a n a š a  o b č i n a

Naša občina je 98. občina v Sloveniji, ki se je 
vključila v projekt Prostofer – prostovoljni šofer.  
Gre za trajnostni vseslovenski prostovoljski pro-
jekt zavoda Zlata mreža za mobilnost starejših, 
ki povezuje starejše osebe, ki potrebujejo pre-
voz in ne zmorejo uporabljati javnih in plačljivih 
prevozov, s starejšimi aktivnimi vozniki, ki pa po 
drugi strani radi priskočijo na pomoč. 
Prostofer je namenjen vsem tistim starejšim, ki ne 
vozijo sami, nimajo sorodnikov in imajo nižje me-
sečne dohodke, pa tudi slabše povezave z javnimi 
prevoznimi sredstvi. Prostofer jim omogoča lažjo 
dostopnost do zdravniške oskrbe, brezplačne pre-
voze do javnih ustanov, trgovinskih centrov ipd.
Občina Šoštanj je v zadnjih mesecih z javnimi ob-
javami in obvestili na vsa gospodinjstva pozvala 
upokojence, da izrazijo pripravljenost postati vo-
znik prostofer. Prijavilo se je deset prostovoljcev, 
direktor Zavoda Zlata mreža Miha Bogataj pa je 

zanje že pripravil izobraževanje, seznanili so se z 
vozilom in ga tudi preskusili. Prevoze bodo izvajali 
z občinskim službenim električnim vozilom.
Vsi starejši, ki bi potrebovali prevoz do zdrav-
nika, javnih ustanov, v trgovino ali po drugih 
opravkih, lahko pokličejo na brezplačno telefon-
sko številko 080 10 10 vsak delovni dan med 8. 
in 18. uro. Prevoze bodo začeli izvajati na občin-
ski praznik, tj. 30. septembra 2023. Vse uporab-
nike prosimo, da potrebo po prevozu najavijo 
vsaj tri dni prej. Župan Boris Goličnik je ob tem 

povedal, da Občina Šoštanj s tem projektom poma-
ga starejšim, da lahko opravijo nekatere osnovne 
opravke. Dejal je, da sam zelo spoštuje starejše in 
vse, kar so naredili, da imamo mlajši danes pogoje 
za delo in ustvarjanje. Naša odgovorna naloga je, 
da jim skupaj pomagamo, tudi k boljši mobilno-
sti, socialni vključenosti in nenazadnje k lepšemu 
življenju v njihovem tretjem življenjskem obdobju. 
Zahvalil se je vsem prostovoljcem, ki so se vključili 
v projekt in dejal, da bodo zadovoljni in hvaležni 
uporabniki prostoferja nagrada za vse nas.

Septembra je župan pripravil tri večje sprejeme. V 
Vilo Mayer je povabil lokalne gospodarstvenike. 
V kratkem uvodnem nagovoru jim je med drugim 
dejal, da se kot župan močno zaveda, da je gospo-
darstvo gonilna sila razvoja in napredka moderne 
družbe. 
»Dejstvo pa je, da drug brez drugega ne moremo, 
zato je nujno, da stkemo trdne vezi, ki bodo temelj 
za sodelovanje na številnih področjih. Dobre odno-
se bomo imeli, če bomo še naprej negovali iskren in 
odprt dialog brez fige v žepu. Ves čas zagovarjam 
transparentno poslovanje, kot županu pa se mi zdi 
tudi izjemnega pomena, da lokalna skupnost podpi-
ra domače izvajalce. Tu ne smemo ozko gledati na 
občinske meje, temveč na našo celotno dolino, pred 
katero so številni izzivi,« je dejal župan. 
Špela Poles je na kratko predstavila občinski pro-
tokolarni objekt Vilo Mayer, za odlično vzdušje pa je 
poskrbela Dunja Vrhovnik.
Pod šotorom ob Družmirskem jezeru pa so se zbrali 
upokojenci naše občine.
Župan Boris Goličnik jih je nagovoril z velikim spo-
štovanjem z besedami: »Živim v globokem prepriča-
nju, da si vsak človek zasluži dostojno življenje in 
da je temelj vsake zdrave družbe življenje v sožitju 
in medsebojnem spoštovanju ter solidarnosti med 
vsemi generacijami. Dostojno življenje in spoštova-
nje pa si še posebej zaslužite vsi vi, spoštovane upo-
kojenke in upokojenci, ki ste s svojim aktivnim življe-
njem soustvarjali podobo naše današnje družbe in s 
svojim delom, mnogimi odrekanji in nemalokrat tudi 
trpljenjem vsem nam mlajšim generacijam ustvarili 
tako materialne kot duhovne temelje za naše živ-

ljenje. Postavili ste nam tudi zgled in vrednote, na 
katerih lahko gradimo lepo prihodnost. Vrednote, ki 
so jih meni privzgojili starši: delavnost, poštenost, 
pomoč sočloveku, sočutje, spoštovanje in še bi 
lahko našteval, želim prenesti tudi na svoje otroke 
in želim, da so to vrednote naše družbe, za kar si 
prizadevam tudi kot župan,« je dejal. V imenu upo-
kojencev sta se županu zahvalila predsednika DU 
Šoštanj Janko Zelcer in DU Ravne Branimir Drev.
Nagovorila jih je tudi predsednica Krajevne skup-
nosti Šoštanj Urška Kurnik, ki je koordinatorica do-
godkov v sklopu občinskega in krajevnega praznika.
Kulturni program so pripravili pevci MePZ DU Šo-
štanj, ki jih je ob odsotnosti Metke Atelšek vodila 
Blanka Rotovnik, in ansambel Dar, ki so v nadalje-
vanju poskrbeli tudi za prijetno glasbeno druženje. 
Župan je upokojencem pripravil posebno presene-
čenje, pod šotorom je odmeval smeh, ko je prisotne 

zabaval Gasilec Sašo. Župan je pripravil tudi prvi 
sprejem za vse novorojence – otroke, rojene 
med 1. septembrom 2022 in 31. avgustom 2023, 
ki bo postal tradicionalen. Pod šotorom ob Druž-
mirskem jezeru je otrokom in staršem zaželel vse 
dobro, predvsem veliko zdravja, ljubezni, topline 
in medsebojnega razumevanja. 
»Otroci so naša prihodnost, zanje delamo in ustvar-
jamo, da bodo imeli čim boljše pogoje za kvalitetno 
življenje,« je med drugim dejal župan in vsem, ki so 
se odzvali vabilu, predal knjižno darilce in balon. Ra-
zumljivo, deklicam roza, fantkom pa modrega. 
Sledilo je sproščeno druženje, župan in najpogum-
nejši starši so skupaj z otroki tudi zapeli nekaj otro-
ških pesmic. 
Občina Šoštanj daje staršem finančno pomoč ob 
rojstvu otroka, ki jo je z letošnjim letom podvojila z 
200 na 400 evrov. 

Občina Šoštanj 
vključena v projekt 
Prostofer

Župan Boris 
Goličnik je 
pripravil sprejeme 
za upokojence, 
novorojence in 
gospodarstvenike 

 Foto arhiv Občine Šoštanj
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Žal se morava dotakniti tudi poplav, dogodka, 
ki je 4. avgusta postavil vas, občane in celo 
skupnost pred preizkušnjo. Mogoče nekaj in-
formacij s terena v dneh, ko ste skupaj s sode-
lavci prvič ocenjevali nastalo škodo.
Že od najstniških let aktivno delujem v sistemu 
zaščite in reševanja. Te izkušnje so bile sedaj še 
kako dobrodošle. Pri vsaki nesreči je tako, da prvi 
trenutek na terenu reagiraš in pomagaš v okviru 
svojih zmožnosti in pristojnosti. Tokrat sem bil v 
drugačni vlogi, nisem fizično odstranjeval dreves 
in čistil blata, sem pa s sodelavci s terena koordi-
niral delo, ugotavljal, kje je situacija najbolj kritič-
na, dogovarjali smo prioritete …
Po prvih dneh, ko nekako vklopiš avtopilota in 
pač delaš in rešuješ, kar je potrebno, po nekaj 
dneh pride vse za tabo in takrat te mogoče za hip 
ali dva prevzame malodušje. Navdih in energijo 
za naprej pa nam je dala solidarnost ljudi. Na po-
sameznih območjih sploh nisi mogel vedeti, kdo 
prebiva v kateri hiši – vsi so pomagali drug druge-
mu, skupaj delali, se jokali in tudi smejali.
Vsak je v tej nesreči odigral svojo vlogo in to je 
garant za uspeh. Sledi sanacija, ki bo dolgotrajna, 
a sem prepričan, da uspešna in kvalitetna. 

In sedaj? Kakšna je ocenjena škoda? 
Predhodno ocenjena škoda v občini Šoštanj zna-
ša kar 32,3 mio EUR.

Veliko je plazov. Narasla Paka s pritoki Bečov-
nico in drugimi je pustila strašne posledice. 
Imate mogoče že kakšne konkretne rešitve, 
pomoč s strani države, napotila občanom?
Poleg tega, da je občina Šoštanj po površini veli-
ka kar 95,6 km2, je tudi precej hribovita. Namo-
čenost zemljišč je bila zelo velika, posledično se 
je sprožilo ogromno plazov. Preko 300 imamo 
evidentiranih, nekateri so izjemno veliki. Odprava 
škode na tem področju bo dolgotrajna. 
Veliko škode je zaradi neurejenih vodotokov, saj 
se je čiščenje in vzdrževanje vodotokov, hudour-
niških in drugih strug ter brežin potokov in rek v 
preteklosti tako pri nas kot povsod po državi žal 
preveč zanemarjalo. Tu je treba narediti resen 
načrt, kako naprej. Ob zavedanju, kako hitro bo tu 
november, smo se odzvali precej samoiniciativno 
in takoj sami pristopili k interventnemu čiščenju 
vodotokov, saj država oz. koncesionar trenutno 
niti nima kapacitet, ki bi omogočale celovito in 
varno protipoplavno in hudourniško urejanje vse-
ga, kar je bilo povzročeno. Časa žal ni veliko.

Koliko je že narejenega na sanacijah in ali bo 
na tem največji poudarek, glede na ostale in-
vesticije?
Zadovoljen lahko rečem, da smo od uničujoče 
ujme naredili že ogromno. Poleg izvedenih vseh 
interventnih ukrepov smo šli sočasno takoj v iz-
delavo številne projektne dokumentacije, že iz-
vajamo sanacijo plazov, cestne in komunalne in-
frastrukture, sistemsko čistimo vodotoke … Če se 
bodo obljube vlade o povrnitvi vseh interventnih 
stroškov in vnaprejšnjemu plačilu 40 % sanacij-
skih stroškov izpolnile, potem za tekoče investici-
je tudi ne bo težav. 

Še eno izmed vprašanj, ki sva jih izpostavila v 
spomladanskem delu. Začelo se je novo šolsko 
leto. Kdaj je načrtovana sanacija šole, za kate-
ro je ugotovljeno, da je premajhna?
Število otrok na naši šoli je najvišje do sedaj, saj 
je 1. septembra v klopi sedlo kar 862 otrok. Šola 
poka po šivih, zato je sanacija nujna. Še v letoš-
njem letu bomo objavili javno naročilo za izvedbo 
rekonstrukcije, dozidave in sanacije, z deli želimo 
pričeti junija prihodnje leto. Do konca leta priča-
kujemo tudi gradbeno dovoljenje. 

In kako? Bo dozidava? Se mogoče išče kakšna 
rešitev tudi s pomočjo objekta Kajuhovega 
doma?
Projekti za prenovo so znani in so bili predsta-
vljeni tako staremu kot novemu občinskemu sve-
tu. Gre za rekonstrukcijo, energetsko sanacijo 
in dozidavo. Pridobili bomo deset novih učilnic, 
konferenčno dvorano, garderobe, ki so zdaj na 
hodnikih, ločen bo vhod v telovadnico za učence 
2. in 3. triade, posodobljena bo kuhinja, urejeno 
prezračevanje. Projekt je ocenjen na 12 milijonov 
evrov, obenem bo v času gradnje v šoli potekal 
pouk, zato gre res za zahteven projekt – finanč-
no, izvedbeno in organizacijsko. Šola se bo za-
pirala po delih, tako da bo pouk za del učencev 
potekal na drugih lokacijah. Kajuhov dom niti za 
trajno niti za začasno rešitev šole za zdaj ni pred-
viden. 

Pa preidimo še na prijetnejše teme. Druženje z 
občani. Veliko vas videvamo na dogodkih, kar 
vam najbrž vzame veliko časa. Posebno pozor-
nost namenjate tudi raznim skupinam. Je tudi 
to ena izmed vizij vodenja?
Že zgoraj sem omenil, da vse, kar delamo, dela-
mo za ljudi. Če bi bil ves čas zaprt v pisarni, ne 

bi poznal njihovih potreb, želja, nenazadnje ne bi 
poznal njihovega dela. Res grem rad po občini in 
sem ponosen, ko vidim, s čim se naši prebivalci 
ukvarjajo in kaj vse kvalitetno počno. Društva so 
gonilo družbenega razvoja, imamo jih veliko, ki 
delajo odlično. Ponekod je to rezultat posamezni-
kov – zanesenjakov, drugod plod načrtnega dela 
širše skupnosti. 

Delavnik je naporen. Kje najdete sprostitev?
Imam kar nekaj različnih hobijev, predvsem pa 
sem zelo rad med ljudmi, rad delam za ljudi in 
ker je občina skupnost ljudi, je moja prisotnost 
med ljudmi zame prijetna obveza in mi je to ve-
likokrat tudi sprostitev. Zagotovo pa je moja naj-
večja sprostitev in spodbuda moja družina. Moje 
tri »punce« dajejo smisel vsemu, kar počnem, in 
vse, kar počnem, počnem z mislimi nanje. Brez 
njih zagotovo ne bi bil to, kar sem. Moja družina 
je moj največji navdih, sreča, sprostitev in tudi 
opora. 

Še vaše osebno voščilo občankam in občanom. 
Ob občinskem prazniku naše lepe Občine Šo-
štanj iskreno čestitam vsem občankam in obča-
nom, sodelavkam in sodelavcem občinske upra-
ve, svetnicam in svetnikom občinskega sveta in 
vsem, s katerimi skupaj ustvarjamo našo občino 
napredno, prepoznavno, predvsem pa prijazno 
za vse nas, ki tukaj radi delamo, ustvarjamo in 
živimo.
Bi pa izkoristil priložnost in se ob tem voščilu tudi 
(še enkrat) iskreno in iz srca zahvalil vsem, ki smo 
v zahtevnih trenutkih preteklega meseca stopili 
skupaj in pomagali. Vsem »mojim« pogumnim ga-
silkam in gasilcem, sedanjim sodelavkam in so-
delavcem na Občini Šoštanj, bivšim sodelavkam 
in sodelavcem Termoelektrarne Šoštanj, gradbe-
nikom, predstavnikom javnih služb in vsem pro-
stovoljcem, ki so/ste bili na terenu in ste nesebič-
no priskočili na pomoč. Hvala tudi za vse prejete 
donacije in številno pomoč v raznoraznih oblikah. 
Vsi skupaj smo pokazali izjemen zgled solidarno-
sti naše celotne skupnosti. Za to sem hvaležen in 
hkrati na to tudi ponosen. 

Hvala in tudi vam čestitke ob prazniku in za 
vse, kar delate ali načrtujete za ljudi. 

mIloJKA b. KompREJ

Župan Boris Goličnik
Toliko bi bilo še vprašati in še enkrat več po-
vedati, a ker je, kot vemo, šoštanjski župan 
Boris Goličnik veliko na terenu, med ljudmi, 
so mnogi odgovori že znani. Zato ob prazniku 
Občine Šoštanj, 30. septembru, samo nekaj 
prijetnih in nekaj manj prijetnih stvari, ki se ti-
čejo večine naših občanov. Občina Šoštanj ni 
majhna, interesov skupnosti in posameznikov 
pa veliko. Tako dela ne bo zmanjkalo, energije 
pa tudi ne. Vemo, da je župan »operativec«, od 
besed hitro preide k dejanjem in to pričakuje 
tudi od sodelavcev. Zato se, kot rečejo na ulici, 
»k'r naprej nekaj dogaja«. 
V intervjuju sva razkrila, kdaj bo končana kole-
sarska steza in kdaj bo stekla sanacija šole. Po-
vedala sva tudi nekaj o poplavah in kako bo s 
prireditvami na trgu. Ne boste pa izvedeli, kdo 
so nagrajenci, ker je bil intervju narejen pred 
20. septembrom in župan ni želel odgovoriti na 
to vprašanje.  Kakorkoli, do praznika in tudi do 
izida Lista bo znano tudi to. Čestitamo vsem. 

Praznik Občine sega v daljno preteklost, vas pa 
poznamo kot človeka, ki zre v prihodnost. Kaj 
občutite ob tej kombinaciji in hkrati zavedanju 
tega trenutka in stanja v občini. 
Res je, da zrem v prihodnost. Vse, kar delamo, 
delamo zato, da bi imeli mi in naši otroci lepo 
življenje. Se pa ves čas tudi močno zavedam, da 
brez preteklosti ne bi bili to, kar smo, in ne bi ime-
li tega, kar imamo danes. Neizmerno spoštujem 
starejše in vse, kar so naredili. S svojim aktivnim 
življenjem so soustvarjali podobo naše današnje 
družbe in s svojim delom, mnogimi odrekanji in 
nemalokrat tudi trpljenjem vsem nam, mlajšim 
generacijam ustvarili tako materialne kot duhov-
ne temelje za naše življenje. Na bogati preteklosti 
gradimo lepo prihodnost. 

30. septembra po navadi praznujemo in nagra-
jujemo zaslužne občane. Kdaj bomo praznova-
li, kako in kdo so letošnji nagrajenci?
Praznovanje poteka že cel mesec september, za-
okroži ga v začetku oktobra Krajevna skupnost 
Šoštanj s svojim praznikom. Pripravili smo raz-
stave, predavanja, nekaj koncertov, odprli bomo 
garažno hišo, tudi letos sodelujemo v Evropskem 
tednu mobilnosti, nismo pozabili na najmlajše, 
obeležili bomo dan Smrekovca, prvič letos tudi 
državni praznik dan slovenskega športa v sode-
lovanju s Športno zvezo Šoštanj. 
Pomembno se mi zdi, da ljudje začutijo, da pripa-
dajo skupnosti in da so nam predvsem oni zelo 
pomembni. Zato smo letos pripravili sprejeme 
za upokojence, novorojenčke in gospodarstve-
nike. Osrednja slovesnost bo v petek, dan pred 

praznikom. Bo nekoliko drugačna, kot smo bili 
vajeni v preteklosti. Nagrajenci bodo znani 20. 
septembra, ko jih bo potrdil občinski svet. 

Kot župan ste zaprisegli lani decembra in ta-
koj začeli z delom. V intervjuju spomladi ste 
navedli nekaj projektov, ki jih vodite od prej in 
nekaj na novo zastavljenih. Takole je bilo reče-
no: Nadaljujemo vse začete projekte od prej: 
izgradnjo garažne hiše, suhega zadrževalnika 
na Klančnici, z odpravljanjem napak zaključu-
jemo prenovo Kajuhovega parka, nadaljujemo 
s postopkom OPN, v javni obravnavi je OPPN 
za blokovno gradnjo v Metlečah, nadaljuje se 
gradnja državne kolesarske steze skozi mesto, 
nekaj investicij pa bo tudi v tem letu namenje-
nih posodobitvi cest, vodovoda in kanalizacije.  
Načrtujemo tudi več družabnih dogodkov in 
oživitev samega dogajanja v mestu in okolici. 
Vzporedno pa potekajo aktivnosti za izdelavo 
dolgoročne strategije razvoja občine Šoštanj, 
ki bo temeljila na participaciji občank in ob-
čanov, strokovnih služb in ostalih interesnih 
skupin.
Bova izhajala kar iz tega, čeprav je jasno, da je 
vmes minilo malo časa. Pa mogoče vprašam, 
kako daleč je garažna hiša?
Kot sem omenil zgoraj, bo odprtje le-te 22. sep-
tembra, torej je v zaključni fazi, ob izidu Lista bo 
že v uporabi. Nekaj opreme bo zaradi zahtev 
upravljavca dobavljene naknadno, a objekt ima 
uporabno dovoljenje in že služi svojemu namenu. 

Vemo, da je prenova Kajuhovega parka zaklju-
čena, kako ste zadovoljni ali nezadovoljni?
Park je lep, tam se radi zadržujejo ljudje, ki klepe-
tajo, otroci se igrajo … S tega vidika sem zelo za-
dovoljen. Julijski vetrolom je uničil precej dreves, 
tako da naravna nesreča niti parku ni prizanesla. 
Izvajalci v sklopu garancije še vedno odpravlja-
jo nekatere napake, ki so se pojavile, a to je že 
druga zgodba. Pomembno je, da je park lep in se 
ljudje v njem radi zadržujejo. 

Kolesarska steza je še vedno v gradnji?
Izgradnja kolesarske povezave skozi Šoštanj je 
državni projekt. Rok za dokončanje je letošnjo 
jesen, je pa res kazalo, da bo končano prej. Steza 
že dobiva končno podobo, manjkajo še mostovi 
– ne samo pri nas, tudi naprej proti Šmartnemu 
ob Paki. Mogoče je, da se bo rok še nekoliko za-
maknil, saj so bili izvajalci s težko mehanizacijo 
usmerjeni na odpravljanje posledic naravne nes-
reče. Je bila pa tudi kolesarska steza skozi Šošta-
nju le dan po asfaltiranju poškodovana v julijskem 
vetrolomu. 

Še kakšna investicija, ki bo rešena do konca 
tega leta?
Začenjamo izgradnjo športnega parka. Letos bo 
zgrajeno veliko igrišče z umetno travo. To bo za 
klub, ki deluje odlično in v svojih vrstah združuje 
številne mlade, velika pridobitev. Treningi v dežju 

in pozimi na naravni travi niso mogoči, na umetni 
travi pa bodo starejše selekcije trenirale vse leto, 
kar bo pripomoglo tudi k višji kvaliteti. Klub z več 
kot 100-letno tradicijo si to zasluži. Obenem bo to 
priložnost (če bo igrišče prosto) tudi za oddaja-
nje igrišča v najem za rekreativne nogometaše. V 
prihodnje pa bo tu priložnost za razvoj športnega 
turizma, tudi v povezavi s Termami Topolšica.

Na Glavnem trgu pa se dogaja. Vemo, da ste 
resno pristopili k oživitvi trga in da je v ta na-
men ustanovljena skupina, ki jo neformalno 
vodi Urška Kurnik. Vas veseli odziv občanov?
Naš Glavni trg je zelo lep in kot prostor izjemno 
primeren za raznorazne dogodke in druženja. In 
kot sem že večkrat povedal, je druženje tisto, 
ki daje življenju smisel in posebno kvaliteto. Ob 
prevzemu županske funkcije sem se zato zave-
zal, da se bomo v prihodnje tudi temu področju 
veliko posvetili. Z rebalansom proračuna smo za 
ta namen povišali sredstva. Zagovarjam namreč 
tezo, da kar delaš, delaj kvalitetno. S tem pa so 
seveda povezani tudi določeni stroški. Veselje je 
pogledati poln trg. Trudimo se, da je program, ki 
ga pripravljamo, kvaliteten in všečen ter dovolj 
raznolik, da privabi kar najširši krog ljudi, saj se 
zavedamo, da ni vse všeč vsem. Prav je, da to 
sprejmemo in spoštujemo tudi okus, ki je druga-
čen od našega. Obenem mislimo tudi na okoliške 
prebivalce in ne želimo, da bi jim bili dogodki v 
breme. 

Bo prireditev manj zaradi nastale škode ob 
poplavah?
Država se zelo trudi in sprejema vso potrebno 
zakonodajo, da bo lahko škoda sanirana iz držav-
nega proračuna. Zaupam, da bo res tako, zato ne 
želimo krčiti našega programa na nobenem po-
dročju. Se pa bojim, da na določenih področjih to 
ne bo mogoče. Predvideni dogodki na trgu bodo 
izvedeni. Razmišljali smo še o nekaterih dodatnih 
prireditvah, te pa bomo najbrž prestavili v prihod-
nje leto. 

Hvala vsem, ki 
smo stopili skupaj

intervju

Foto Dušan Dobnik

Foto Dušan Dobnik

Foto Dušan Dobnik
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DogoDki in ljuDje

V kraju svetlobe v Šoštanju  je  bilo v soboto, 9. 
septembra, že ves dan posebno vzdušje. Prire-
ditve so si podajale roke in dobra volja, smeh 
ter poletna lahkotnost večera so vabili na obalo 
domačega jezera. 
Tam se je ob zapiranju zaslonke neba storil ve-
čer teman. Tako je po svoje ugašal dan spomina 
na ljudi, ki so v nekdanji rojstni vasici ostali brez 
domov zaradi potreb rudarjenja. Z leti je ugrezni-
ne zalivala voda, vas je tonila in dokončno izginila 
na dnu nastajajočega, globokega temnega jezera. 
Družmirski knapovski bajer se je z desetletji širil 
in postal Šoštanjsko jezero, saj sega v osrčje kra-
ja večstoletne zgodovine. In prav tu, ob zahodni 
obali se vsakoletnega dogodka prižiga plavajočih 
lučic, svečk v spomin na potopljeno vas Družmirje, 
v zgodnji jeseni zbere množica ljudi, ki prižiga male 
lučice v spomin na nekdaj tod živeče prebivalce. 
Kot govori pripoved pesniškega Petra Radoje, 
Šoštanjčana s karizmo, so tukaj nekoč živeli ljud-
je, ki so bili prišleki, nekakšni migranti, pregnani 
iz njihove prvotne nomadske dežele, ki je skozi 
legendo le še bleda zgodba, prekrita s kopreno 
in patino časa. Tako »potomci« in varovanci kne-
za Tresimirja, kasneje iz te male zelene ravnice še 
vedno bdijo nad mitom Tresimir vasico Družmirje. 
Partnerji organizatorja prireditve Praznik luči s po-
laganjem gorečih lučk, ročno izdelanih plavajočih 
svečic, sodelavci Zavoda za kulturo Šoštanj, člani 
Turistično olepševalnega društva Šoštanj ter nekaj 
zagretih članic Šoštanjske skupine Šola zdravja so 
po prekinitvi zaradi obdobja epidemije kovid obred 
obnovili ter ga tudi v tem letu izvedli v vsej lepoti 
in z manjšim številom plavajočih prižganih iskric 
spomina. »Heindlove lučke« so tako ob skrbnosti 
in sodelovanju podprte tudi s strani vodstva Občine 
Šoštanj, saj je na dogodku spregovoril tudi župan 
Boris Goličnik, ki je med drugim dejal (povzeto), 
da dogodek temelji na nespornem pogrezanju tal v 
Šaleški dolini  (ter na kulturniškem izročilu in ume-
tno ustvarjenem liku Pusta Šoštanjskega, op. avt.) 
ter posledicah le-tega. Spominski dogodek pa po-
vezuje ljudi in podpira obče sprejeto poimenovanja 
mesta Svetlobe, tudi zaradi proizvodnje energije, 
ki plemeniti naše življenje in ljudi v vsej naši deželi.

Ko so se iz teme k razsvetljenemu mestu dogod-
ka z Goric pojavili liki Tresimirji, se je njih vodnik 
pred vse ljudi postavil in posvetilo to objavil:
»Pa smo jo našli, to dolino naših sanj. Obdano z 
gorovji in gozdovi smrek vso obdano. Vulkana 
spečega bogovi so zaprli v spanje, da čuva to do-
lino nam prelestno, naše sanje. Prav tukaj, na tem 
mestu sem zapičil kopje svoje in postavil naselbi-

no. Z imenom mojim nam tak drago Tresimirje. Še 
danes je ponos vseh pridnih rok in naj živi spomin, 
da tukaj je živel vse dolge veke narod moj. Tu, le 
tu  prihodnost naša svetla je bila, kot luč ozarja-
la je ta lepi del sveta. In ta svetloba zdaj sveti naj 
na gladini ogledala, našega jezera. Le to globoko 
pod seboj črno rudo krije. Čez vse vas je mojo roj-
stno potopilo, Tresimirje! V zgodovini zdaj se piše 
kar Družmirje (Druži-mir-je). Zato prižgite ognje 
ljudstvo v čast ino spomin. Naj sveti luč nam za 
bodočnost, za čas zanamcem, v spomin na mir, na 
našo zgodovino ljubo na bilo je in obstane Tresi-
mirje! Iskrice, svečke naše naj svetlobo širijo čez 
reke, vsa jezera, za mir, veselje  za novo pokolenje 
na vsem svetu, naše dobre želje za naravo, vse lju-
di, življenje … To povem vam Tresimir vaš knez, ker 
sem vaš Jaz!«
Po uvodnem nagovoru dobrodošlice in zahvale 
obiskovalcem ter izvajalcem projekta Praznik lučk 
Družmirje v. d. direktorice ZKŠ Milojke B. Komprej, 
postanku in mimohodu etno skupine Tresimirji, ko 
je župan Goličnik simbolično prižgal in v družbi svo-
jih otrok splavil prve lučke, se je ob delovni rampi 
zgostila množica ljudi, ki je želela sodelovati, začu-
titi toplino in doživeti bližino dogajanja. Tokrat so 
izdelanih 3000 svečic v delavnici Valentina in Aloj-
zije Heindl prižigale že tega vajene »oranžne« so-
delavke šole zdravja s pomočniki, večinoma dekli-
ce in fantje pa so hiteli z nosili po 7 svečic do obale 
jezera in jih blago odrinjali na mokro pot svojega 
poslanstva. Zaplavale so iskrice upanja in želja, 
temnina zgodnjega večera je ožarila lica mnogih, 
ki so želeli posneti žar na vodi in podobe senc v 
žaru svetlobe luči z obale. Nekoč celo 18 tisoč in 
več dolga reka »žerjavice«, ki jo je odnašal rahel 
vetra piš in jezerski val, se je tokrat manjša jata 
svečk na mirni vodi le počasi splavila v smeri juga 
svoji znani usodi naproti. Mir je zavladal ob obali, 
beli par labodov se je stisnil na obali k umirjene-
mu počitku nemeneč se za luči bližnjih agregatov 
in brnenja strojev »megawatov«. Nekdanji domačin 
Družmirja Valentin Heindl pa je spet po mnogih le-
tih od svoje ideje dalje ponovno doživel trenutke, 
ko je ročna izdelava voščenih lučk v jajčnih lupinah 
postala tradicija, ki ji v Šaleški dolini in širše ni para. 

V spomin na 
potopljeno vas 
Družmirje Prižig 
luči spomina

JožE mIKlAvc
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Iz oddaljenih gora Urala so prišla nomadska plemena pod vodstvom kneza Tresimirija.        Foto Jože Miklavc

Odsev svetlobe za mir v duši       Foto Jože Miklavc

Tradicija se postopoma 
prenaša na mlade in še 
bo svetlo v Šoštanju.                     Foto Jože Miklavc

n a š a  o b č i n a

Skoraj eno leto po položitvi temeljnega kamna za 
Garažno hišo Šoštanj (5. oktober 2022) je objekt 
tudi uradno odprt za uporabo.
Trak sta slavnostno prerezala predsednik uprave 
družbe Esotech Marko Škoberne in župan Boris 
Goličnik.

Ob odprtju je župan Boris Goličnik na kratko 
predstavil projekt in se zahvalil vsem, ki so kakor-
koli sodelovali pri projektiranju in gradnji. Posebej 
je izpostavil nekdanje občinsko vodstvo župana 
Darka Meniha in podžupana Vikija Dreva. »To je že 
tretji objekt v Šoštanju, ki je nastal pod peresom 
arhitekta Matica Lašiča. Odgovorno delo nadzora 
je prevzelo Komunalno podjetje Velenje z odgo-
vorno nadzornico Stanko Špegelj. Gradnjo je iz-
vedlo podjetje  Esotech, d. d., z odgovornim vodjo 
del Aljažem Zajamškom, skupaj s podizvajalcem 
podjetjem Andrejc, d. o. o., in drugimi izvajalci iz 
naše doline: Jaken, d. o. o., Vodeja, d. o. o., Pro-
avto Novak, d. o. o., Krevzel inštalacije, storitve, 
d. o. o., ter drugimi izvajalci za specialna dela. Za 
strokoven, posloven in konstruktivni pristop izra-
žamo kot investitor in uporabnik vsem vpletenim 
vso pohvalo.« 
Dodal je, da bo Občina Šoštanj še letos pridobila 
projekte za rušitev objektov ob Muzeju usnjar-
stva, tako da bo to območje v prihodnje resnično 
celovito urejeno. Posebej je izpostavil sosede, 
ki so imeli med gradnjo kar precej nevšečnosti: 
»Vsaka gradnja je za tiste v neposredni bližini ne-
prijetna – ne da se graditi brez ropota in prahu. 
Ob zabijanju zagatnic smo tudi na Občini čutili 
tresljaje. S strpnostjo, dobro voljo in konstruk-
tivnim dialogom ter sodelovanjem smo tudi te 
stvari uspeli zmanjšati na minimum in jih uspeš-
no prebrodili.«
Marko Škoberne, predsednik uprave Esotech, d. d., 
se je prav tako zahvalil vsem, ki so sodelovali pri us-
pešni izvedbi projekta. Poudaril je, da radi delajo v 
naši občini, kjer so uspešno zaključili že kar nekaj 
projektov. 
Da bo parkiranje in promet v garažni hiši in njeni 
okolici potekal varno, je z blagoslovom priporočil 
naddekan Jože Pribožič. Kulturni program na otvo-

ritvi so pripravili člani PO Zarja Šoštanj in Marko 
Vozelj, ki je vse zbrane na ta način povabil v Kulturni 
dom Šoštanj na večerni koncert.
Od sobote, 23. septembra 2023, dalje sta srednja 
in zgornja etaža odprti za uporabo, spodnja bo v 
sredini prihodnjega tedna. Garažna hiša bo do 1. de-
cembra 2023 na voljo brezplačno, po tem datumu 
bo kletna etaža namenjena abonentom (od danes je 
na spletni strani Občine Šoštanj objavljena namera 
za vse, ki bi želeli garažno mesto) pod istimi pogoji 
kot v centru Pilon, ostali dve etaži pa bosta imeli par-
kiranje urejeno s parkomatom.
Ob garažni hiši so urejene prve podzemne zbiralnice 
za odpadke v občini Šoštanj, ki bodo uporabnikom 
na voljo v oktobru, o čemer bomo prebivalce pose-
bej obvestili.

Podatki o investicij:
Investitor: Občina Šoštanj
Vrednost investicije: 3.046.289,38 EUR z DDV
Izvajalec: Esotech, d. d.
Pogodbeni podizvajalec: Andrejc, d. o. o.
Projektant: Efekt arhitektura, d. o. o., odgovorni pro-
jektant Matic Lašič
Nadzor: Komunalno podjetje Velenje, d. o. o., odgo-
vorna nadzornica Stanka Špegelj
Etaže: klet, pritličje in povozna streha
Število vseh parkirišč: 115
Število parkirišč za invalide: 6 (v srednji etaži)
Število mest za električno polnjenje avtomobilov: 2 
(v srednji etaži)
Prve podzemne zbiralnice v Šoštanju so soinvesti-
cija Občine Šoštanj in PUP-Saubermacher, d. o. o.

Občina Šoštanj 
odprla garažno 
hišo

 Foto arhiv Občine Šoštanj Foto arhiv Občine Šoštanj

 Foto arhiv Občine Šoštanj

 Foto arhiv Občine Šoštanj

 Foto arhiv Občine Šoštanj
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Morda edini tovrstni tekmovalni poligon v 
srednji Evropi?!
Le redkokje v Evropi, a zagotovo organizirajo de-
lovno tekmovanje z različnih strokovnih področij, 
to pa velja še zlasti za tekmovanje upravljalcev 
dvigalnih naprav v gradbeništvu in težki industri-
ji s talnim (brezžičnim upravljanjem). V Šoštanj 
pa je to zanimivo tekmovalno srečanje pripeljal 
nekdanji žerjavist tekmovalec in sedaj uspešen 
podjetnik Adnan Saličević Laky iz Šoštanja. Kot 
nekdanji žerjavist je prvič sodeloval na podob-
nem tekmovanju leta 2013 v Prekmurju, ki ga je 
močno »zgrabilo«. Ker se podobno tekmovanje 
ni več zgodilo, je Saličević, takrat neizkušen or-
ganizator tako velikih podvigov, v svojem novem 
delovnem okolju v Šoštanju (gradbišče TEŠ6) 
poizkusil organizirati tekmovalno srečanje up-
ravljalcev žerjavov in ob veliki pomoči številnih 
sposobnih in dobrih ljudi uspel. Dosedanja te-
kmovanja je zaradi potrebnega prostora name-
stitve dvigalnih naprav organiziral na športnem 
stadionu pri Metlečah prvič  leta 2017. Nato  še 
dvakrat zapored  ob zahodni obali Šoštanjskega 
jezera v neposredni bližini znamenite termoe-
lektrarne in rekreacijsko-gostinskega objekta 
Ribiška koča v Šoštanju. Organizatorji,  Adnan 
Saličević, v do sedaj izjemni strokovni podpori 
Borisa Goličnika, takrat zaposlenega v Termo-
elektrarni Šoštanj, izjemni član Športno-kultur-
nega društva Šoštanj mesto (ŠKD), s številnimi 
sodelavci in sponzorji, so na prav posebna 
srečanja privabili izkušene žerjaviste iz več 

evropskih držav ter držav nekdanje Jugoslavije. 
Tokrat, v soboto, 9. septembra, so se odzvali le 
tekmovalci in spremljevalci iz Bosne in Hercego-
vine, Hrvaške, Makedonije, Srbije in Slovenije. A 
je bilo z odličnimi 25 tekmovalci, ki izvajajo dela 
v svojih državah z izkušnjami tudi v državah iz 
srednje Evrope, prikazano solidno znanje, izur-
jenost in ne dvomimo, da tudi upoštevanje nuj-
nih varnostnih in zaščitnih ukrepov. Ob tem tudi 
spretnost, ki je pomembna tako pri delu kot na 
tekmovanjih. »Letos je vse skupaj potekalo na 
travniku ob ribiškem domu Šoštanj. Veseli smo, 
da se prijavlja vsako leto več tekmovalcev, kar 
daje prireditelju pomembno legitimnost in zago-
tovilo, da se bo tradicija ohranila. Po naših po-
datkih bi bila udeležba še večja, a so v tem času 
ti piloti stabilne logistike zelo zaposleni, težko 
pogrešljivi in imajo zadržke tudi zaradi stroškov 
prevoza iz tujih držav,« nam je omenil tehnični 
vodja, eden najzaslužnejših za postavitev tek-
movalnega poligona in celotnega prireditvenega 
prostora Luka Ravnjak, skrbnik za evidence in 
računalniško podporo. 
Tekmovanje je po sprejemu in predstavitvi pro-
tokola tekmovalnega dogodka v Šoštanju  po-
tekalo v duhu prijateljskega sodelovanja med 
državami, med kraji z gradbeno in industrijsko 
tradicijo ter kot izmenjava izkušenj in varnega 
dela. Župan Občine Šoštanj Boris Goličnik je 
tokrat v svoji drugačni vlogi podprl izvedbo te-
kmovanja tudi finančno, na sprejemu tekmoval-
cev ob začetku tekmovanja pa je povedal, da 

Občina z veseljem sodeluje s tako zagnano in 
kredibilno ekipo, ki jo vodi Saličević, ter da ra-
čuna v prihodnje na sodelovanje še v drugačnih 
oblikah in projektih. »Plemenito poslanstvo ste 
kot društvo in posamezniki izkazali že večkrat, 
nazadnje pa med poplavami na področju do-
mače občine kot eno najbolj aktivnih društev, 
saj ste veliko pomagali po vseh kriznih krajih, 
tokrat pa ste v organizacijo te prireditve vnes-
li plemenito solidarnostno gesto in konkretno 
pomoč prizadetim ob poletnem razdejanju.« 
Župan je želel tekmovalcem uspešno tekmova-
nje in dobro počutje v Šoštanju. Tekmovalci so 
nato pod vodstvom tekmovalnega tima ocenje-
valcev (sodnikov) in na odlično pripravljenem 
poligonu izvajali predpisane operacije po dvak-
rat, na koncu pa so o zmagovalcih odločali čas 
in pravilnost izvedenih treh nalog:  prenos ve-
der,  vsako vedro mora biti pripeto z dvema ve-
rigama, naloga je končana, ko sta obe vedri v 
ležiščih na svojem mestu; prenos kvadratnega 
bremena (breme mora biti ustrezno in pravilno 
pripeto, naloga se izvede 4-krat in je končana, 
ko je breme postavljeno znotraj označenega 
kroga; ter prenos »kible« – transportne poso-
de za npr. malto, beton, gramoz (posoda večje 
prostornine), ki mora biti ustrezno in pravilno 
pripeta na kavelj. Naloga je končana, ko je kibla 
postavljena znotraj označenega kroga. Omeni-
mo še primerno usposobljenost tekmujočih, 
pravilno uporabo osebnih zaščitnih sredstev in 
opreme za delo pod visečimi težkimi bremeni 

5. Mednarodno 
tekmovanje 
»žerjavistov« 
Šoštanj 2023

JožE mIKlAvc

Delovni žerjav, Ferokov izdelek glavnega sponzorja iz Prebolda         Foto Jože Miklavc

Vodja vsega dogajanja 
Adnan Saličević Laky       Foto Jože Miklavc 

ter potrebna velika natančnost in zbranost tek-
movalcev. Ker tekmovanje običajno poteka več 
ur, je primerno poskrbljeno za ogled dogodka, 
z nadzorom in zavarovanjem poligona z ograjo 
in označbami ter spremljajočim  programom. 
»Kot organizatorji dajemo velik pomen našim 
najmlajšim. Poleg kotička za otroke, kjer se 
lahko preizkusijo v igri z mini žerjavi, smo pri-
pravili tudi napihljiva igrala, brezplačno sladko 
okrepčilo, animacije s plesom. Na tem delu, ko 
gre za motivacijo morda bodočih kadrov s tega 
področja, je res velik poudarek in najlepše nam 
je, ko vidimo nasmehe na obrazu otrok,« je še 
dejal naš sogovornik Ravnjak. Zelo pomembno 
pa je bilo tudi vodenje prireditve za gledalce, 
kar je rutinsko in s prepoznavnim šarmom op-

ravila Andreja Petrovič, ki ima že dolgoletne 
izkušnje tudi z delovnimi tekmovanji ter sode-
lavci strokovnjaki za varnost in zdravje pri delu. 
Mednarodno tekmovanje pa tokrat ni bilo le 
rutinska prireditev. Bilo je druženje, izmenjava 
izkušenj in predvsem predstavitev tega zanimi-
vega, lepega a zelo zahtevnega poklica z viso-
ko stopnjo odgovornosti.

Prireditev je potekala z dobrodelno noto. 
Dve glavni nagradi – morje Pag za vso dru-
žino so tekmovalci odstopili, tako da jih bo 
prireditelj podaril v dobrodelne namene. 
Dvema družinama, ki sta bili prizadeti v le-
tošnjih poplavah v občini Šoštanj, bodo po-
darili bon za okrevanje – dopust ob morju za 
vso družino.  

Letos je bilo na voljo veliko praktičnih nagrad, 
poleg lepih pokalov tudi veliko praktičnih. 
Za glavne nagrade je poskrbela, kot tudi že 
prejšnja leta, Potovalna agencija Mondial Tra-
vel, za kar se jim prireditelji najlepše zahvalju-
jejo.

Na dogodku so zbirali prostovoljne prispev-
ke za pomoč po poplavah v Sloveniji v avgu-
stu 2023.  Družba Pami, d. o. o., in njen di-
rektor Matej Pavzin sta kot pomoč k izvedbi 
prireditve podarila ŠKD Šoštanj 60 komple-
tov športnih obuval. Vodstvo in ožji odbor sta 
se odločila, da vso donirano športno obutev 
podarijo kot pomoč po vodni agoniji NK Mo-
zirje ter NK Ljubno ob Savinji.

Prireditev so podprli številni podjetniki in posa-
mezniki. Vsak od njih je prispeval svoj delček 
v mozaiku izvedbe dogodka. Najpomembnejši 
pokrovitelji že od prvega srečanja pred leti so 
bili tudi tokrat podjetje Ferokov, Občina Šoštanj 
in Prangl Slovenija. Brez vseh teh prireditve ne 
bi bilo, zato se jim organizator javno zahvaljuje 

za vso podporo tudi v tem ključnem trenutku in 
prvi okrogli obletnici. »Družbi Ferokov d. o. o., 
Prebold, ki nam je s svojo tehniko in namesti-
tvijo žerjava Potain IGO 51  omogočila izvedbo 
tekmovanja, brez tega tako ugledne prireditve 
v Šoštanju ne bi bilo, smo neizmerno hvaležni 
in si želimo dobrega sodelovanja še naprej,« je 
še dejal predstavnik ŠKD Šoštanj Ravnjak.

Zmaga je letos ostala v Sloveniji. Zmagal je  
Marko Vučanović (Podjetje Ferokov). Drugo 
mesto je zasedel tekmovalec iz Bosne in Her-
cegovine Đevad Mešić, tretji pa je bil Antoni-
jo Štefanić iz Hrvaške.

Člani Kulturnega društva Ivan Napotnik iz Zavo-
denj so za vse prebivalce Zavodenj in Šaleške doli-
ne pripravili akcijo zbiranja pomoči za vse nesreč-
ne prebivalce Črne na Koroškem, ki jih je prizadelo 
hudo poplavljanje. Tako so začeli zbirati pomoč ta-
koj po nedeljski maši pri kmetiji Ročnik – Potočnik. 

Tako so člani Kulturnega društva Ivan Napotnik iz 
Zavodenj prispevali 200 evrov za nakup najpotreb-
nejšega materiala. Ostali prebivalci Zavodenj in oko-
liških vasi so prav tako prispevali ogromno materiala 
iz svojih zalog. Helikopterji slovenske vojske so lah-

ko kar petkrat odpeljali potrebno pomoč v Črno na 
Koroškem. Naslednji dan je odpeljal potrebščine še 
traktor iz Zavodenj. Tako so Zavodenjčani in prebi-
valci okoliških vasi še enkrat dokazali sebi in vsem, 
da je pomoč za sočloveka najpotrebnejša.

Pomoč za Koroško 
v Zavodnjah

dAK

       Foto Marta Ročnik

Luka Ravnjak, tehnični vodja 
mednarodne tekmovalne prireditve 
z gradbenimi žerjavi  Foto osebni arhiv 

Ta velikan je bil le za okras 
in nosilec slovenske zastave.    Foto Jože Miklavc 

D o g o D k i  i n  l j u D j eD o g o D k i  i n  l j u D j e

       Foto Marta Ročnik
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NAŠA DRUŠTVA

Na letošnjem Kmetijsko-živilskem sejmu AGRA je 
bil javnosti predstavljen nov kozarec za med in 
čebelje pridelke ter izdelke slovenskega porekla 
za 700 gramov oziroma 580 mililitrov medu.
 Nov kozarec predstavlja nadaljnji korak v razvoju 
embalaže za slovenski med, ki ima bogato zgodovi-
no. Pred petnajstimi leti so slovenski čebelarji do-
bili svoj prvi zaščiteni kozarec za med slovenskega 
porekla v velikosti 720 ml. Skozi leta so se temu 
pridružili manjši kozarci, kot sta 370 ml in 212 ml ter 

v letu 2012 kozarec za 110 ml, ki ga je kasneje nado-
mestil še manjši kozarec s prostornino 98 ml. Poreklo 
in kakovostne parametre vsebine v kozarcu v skladu 
s pravilnikom kontrolira Čebelarska zveza Slovenije. 
Namen kozarcev za med in čebelje pridelke, ki so 
pridelani v Sloveniji, je, da že na prvi pogled razli-
kujemo kakovosten med slovenskih čebelarjev od 
ostalega, večinoma uvoženega medu, ki se pojavlja 
na trgu. Nov kozarec za med je vizualno privlačen, 
poleg tega pa je tudi lažji za prenašanje in nižji od 
največjega kozarca za med. Zato je priročnejši za 
shranjevanje v omarah ter za uporabo, saj lahko vanj 
postavimo čajno žličko, ne da bi se ta potopila v med.
Korak dlje lahko storite z nakupom medu pri čebe-
larju, ki je tudi koristnik evropske sheme kakovo-
sti, saj je višja kakovost njegovega medu dodatno 
preverjena. Med, ki je vključen v sheme kakovosti, 
prepoznamo po prelepki na pokrovu kozarca, ki 
vključuje evropski simbol kakovosti »zaščitena 
geografska označba« za Slovenski med ali »zaščite-
no označbo porekla« za kraški in kočevski gozdni 
med. V Sloveniji imamo odlično čebelarsko prakso 

ter biotsko zelo pestro in neokrnjeno naravo. Ta dva 
dejavnika sta osnova za to, da večina medu naših 
čebelarjev ustreza višjim kriterijem kakovosti, kot jih 
opredeljuje evropska direktiva o medu. Tako med 
slovenskih čebelarjev brez težav dosega tudi para-
metre iz pravilnikov evropskih shem kakovosti.

Veterani vojne za Slovenijo Šoštanj so se tretjo 
soboto v septembru zbrali pred domom veter-
anov v Belih Vodah na 9. pohodu Jožeta Ervina 
Prislana, ki ga je vodil naš član Anton Urbanc. 

Pot jih je vodila proti Savineku, mimo žage, 
domačije Počivalnik, proti lovski koči Smrekovec. 
Tam smo izvedli počitek. Pot smo nadaljevali na 
vrh hriba Puša na višini 1100 m, kjer se je odprl 
pogled na Sleme, Zavodnje, Mozirsko in Smrek-
ovec. S Puše smo se po grebenu počasi spuščali 
proti domačiji Belošek nad šolo, kjer smo pričeli 
pohod. Pohod je trajal slabe tri ure, premagali 
pa smo 600 višinskih metrov v razdalji petih ki-
lometrov. Ko smo se vrnili pred dom veteranov, 
nas je pozdravil predsednik Leon Stropnik, ki 
nam je zaželel dobrodošlico. Sledile so volitve 
za mandatno obdobje 2023–2027. Novoizvolje-
ni upravni, nadzorni odbor ter častno razsodišče 
so člani potrdili enoglasno. Po uradnem delu 
je sledilo druženje ob dobri kapljici in special-
itetah izpod rok našega člana Primoža Cesnika. 
Izmenjali smo veliko prijateljskih besed pozno v 
popoldanski čas. Srečanja se žal zaradi obvezno-
sti ni mogel udeležiti župan Občine Šoštanj Boris 
Goličnik, zaželel pa nam je veliko uspeha pri delu 
in medsebojnega druženja. Razšli smo se z oblju-
bo, da se naslednje leto ponovno srečamo.

Nov kozarec 
za med in 
čebelje pridelke 
slovenskega 
porekla 

Šoštanjski 
veterani izvedli 9. 
spominski pohod 
Jožeta Ervina 
Prislana in tretje 
srečanje veterank 
in veteranov

TInA žERovnIK, čEbElARsKA zvEzA slovEnIJE

lEon sTRopnIK

n a š a  D r u š t v a

Kozarci za slovenski med   Foto Arhiv ČZS

Foto arhiv OZVVS Šoštanj

D o g o D k i  i n  l j u D j e

Topolščan Marjan Karlovčec Kara si je s svojimi 
gorskimi pajdaši lepega dne pred šestimi leti do-
mislil, da bi kot 100 žensk na triglav na Uršljo 
goro, Koroški 1801 m visoki osamelec, poizkušal 
privabiti ob dnevu svete Uršule čim več, morda 
lepega dne kar sto planink z imenom Urška (in 
vseh izpeljankah tega posvečenega imena). 
Ob dobri organizaciji je to doslej skoraj v celoti 
uspelo že štirikrat, z lansko leto največ 80 udele-
ženimi Urškami. Dosedanje pobude in organizacija 
so sloneli pretežno na mali skupini predstavnikov 
v sodelovanju, lani prvič z novim oskrbnikom pla-
ninskega doma (PD Prevalje) Nejcem Juvanom in 
Anjo Mustar. Kot je dejal Kara pred kratkim, je zdaj 
čas, da na svoji planinski postojanki prevzamejo 
večino organizacije dogodka in gostoljubje Korošci 
in »grta« spravijo okroglo število Uršul. Kot nas je 
že pocukala za rokav ena izmed najbolj zagretih 
za ta vsakoletni obisk Urška Menih Dokl, pol se 
pa vidimo na planini v soboto, 21. oktobra ob 11. 
uri, ko bodo fajmošter brali sveto mašo sv. Uršuli 
na čast, ko bomo vse male in velike Urške »eksale 
enga ta-kratkega na šus« in bo na toplem pri Nejcu 
že skuhana sobotna mineštra, pa posoda pomita! 
Če bo vreme, bo kakršno že bo, bo menda pa že 

kdo mehe raztegnu, ob vpisu v spominsko bukvo 
Urške-100 pa bo vsaka že dobva kaj za sebo?! Pa, 
tokrat, ko bo kazalo na polno, dobrodošli vsi, Urše 
in Uršniki iz vse dežele. Še najbolj pa bomo šteli 
tiste, iz vseh planinskih društev in okol, ki krajevno/

občinsko mejijo na vremensko goro (tudi Šoštanj in 
doline cela), kjer vsak dan izvemo, al je vreme lepo 
ali pač grdo bo! In tokrat, ko se bo štelo na okroglo, 
bodo Urške »male in tastare«, dobile dar, v spomin 
na 100. Pridite, le v tem letu bo tako!

Tekmovalci z motorno žago za 2. pokal Janka 
Mazeja so nastopili zelo uspešno.
Koncem avgusta (27. 8.) so se v okviru mednaro-
dnega kmetijsko-gozdarskega sejma Agra na pri-
zorišču mednarodnega sejma v Gornji Radgoni na 
državnem tekmovanju za memorial Janka Mazeja 
v tekmovanju v hitrem in točnem gozdarskem tek-
movanju pomerili še vsi najboljši tekmovalci z mo-
tornimi žagami, ki kaj pomenijo kot hitri, točni in 
učinkoviti »sekači«. Nekaj čez 40 iz več slovenskih 
pokrajin jih je dokazovalo strokovnost in varnost 
pri delu v gozdu pri opravljanju tovrstnega zahtev-
nega  in nevarnega dela. Tekmovanje, na katerem 
nastopijo najboljši na področnih tekmovanjih, t. i. 
regionalni prvaki Zveze lastnikov gozdov Slovenije, 
so lansko leto na tem kraju prvič tekmovali za po-
kalni memorial po pokojnem Janku Mazeju iz Belih 
Vod, 9-kratnem državnem prvaku in enem najbolj-
ših lastnikov zasebnih gozdov. Po izbirnem tek-
movanju v Škalskih Cirkovcah sredi poletja, ko so 
izbrali ekipo, ki sta predstavljali konkurenčen tim 
pod imenom Zavod za gozdove Slovenije Območne 

enote Nazarje ter rivalska ekipa OE Slovenj Gradec 
in se ob robu sejemskega dogajanja »usekali« med 
seboj ter v ekipni konkurenci na državni ravni.    
Tokrat drugič so se mojstri verižnih motornih žag 
»motork« pomerili v posamezni in ekipni konku-
renci na poligonu že znanih tekmovalnih elemen-
tov oz. strokovnih nalog.: hitrostno kleščenje, 
čeljenje, podžagovanje, podiranje dreves na ba-
lon ter sestavljanje dela strojnega sistema-letve 
motorne žage. V konkurenci posameznikov je 

letos zmagal Tadej Rupnik iz Zavoda za gozdove 
Slovenije Območne enote (ZGS OE) Tolmin. Zelo 
uspešna pa sta bila še Klemen Mazej na 5. in 
Andrej Goličnik na 6. mestu v konkurenci s 43 
najboljšimi izbranimi tekmovalci iz vse Slovenije. 
Skupaj s sotekmovalcem Mihom Kakerjem so 
sestavljali ekipo OE Nazarje, ki je zasedla zelo 
solidno 4. mesto (od 14. ekip), ekipno zmago pa 
so tokrat pobrali Tolminci pred Postojnčani in Lju-
bljančani. 

Urške petič na 
Uršljo goro

Gornja Radgona 
– mednarodni 
sejem Agra, poln 
zanimivosti in 
tekmovanj

JožE mIKlAvc

JožE mIKlAvc

Če ne gre drugače, me vzem’ 
s seboj.      Foto Jože Miklavc

Urška Menih Dokl: Itak da 
bom gor med prvih 100.               Foto Jože Miklavc

Zmagovalca v Cirkovcah Čuk in Mazej sta si krepko segla v roke.         Foto Jože Miklavc
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ŠOLA IN VRTEC

Prvi šolski dan na Osnovni šoli Karla Destov-
nika - Kajuha v Šoštanju je bil za učenke, 
učence in učitelje vznemirljiv in poln priča-
kovanj. Zjutraj so se šolarji zbudili prej, kot 
so bili vajeni med poletnimi počitnicami. Na 
rame so oprtali nahrbtnike in šolske torbe, 
polne novega šolskega pribora, in s šolski-
mi prevozi ali v spremstvu staršev odšli proti 
šoli. 
Ko so prispeli v šolo, so bili deležni toplega 
sprejema učiteljev in ravnateljice ge. mag. Maj-
de Zaveršnik Puc, ki je spregovorila o pomenu 
trdega dela in prizadevanja v novem šolskem 
letu. Poudarila je tudi pomen spoštovanja so-
šolcev in učiteljev ter skupnega sodelovanja. 
Posebej jih je letos nagovoril tudi župan Občine 
Šoštanj g. Boris Goličnik. Vsem je zaželel lepo, 
mirno in uspešno novo šolsko leto. Po uvodnem 
pozdravu so šolarji od 2. do 9. razreda odšli s 
svojimi razredniki v razrede. Tam so se srečali 
s starimi prijatelji in spoznali nove sošolce. Uči-
telji so jim predstavili urnike in jih seznanili z 
učnimi načrti za novo šolsko leto.
Prvošolci so prvič prestopili prag šole ob 10. 
uri. Skupaj s starši so svoje razredničarke s 
pisanimi baloni spoznali na dvorišču za šolo. S 
torbico na rami so pogumno vstopili v mogočno 
šolsko stavbo, ki jo bodo obiskovali naslednjih 
devet let. V razredih so se spoznali z novimi so-
šolci in učiteljicami, se fotografirali in na koncu 
posladkali s torto. Vsak je prejel pisan balon, ki 
ga bo spominjal na njegov prvi šolski dan.
Prvi šolski dan se je končal, a v srcih je ostal 
občutek navdušenja in radovednosti za vse, 
kar nas čaka v tem šolskem letu. Veselimo se 
novih izzivov, prijateljstev in spoznanj, ki nas 
bodo spremljali skozi september in vse šolsko 
leto 2023/24.

V septembrskem Cici nabiralniku – revija Ciciban 
– je umetnija meseca likovno delo učenca 2. razre-
da POŠ Topolšica Filipa Bevca. Umetnija meseca 
ustreza 1. mestu na tekmovanjih na državni ravni.
Takole so opisali Filipovo likovno delo: »Preden 
se je Filip lotil risanja, je dobro opazoval portrete 
slavnega slikarja Pabla Picassa. Verjetno poznaš 
njegove znamenite slike, na katerih so obrazi 
upodobljeni z več strani hkrati. Tudi Filip je s spon-
tanimi in močnimi potezami oljnih pastelov začrtal 
dele obraza. Oči je naslikal na več mestih, usta in 
zobje so se izoblikovali v nekakšno mrežo, lasje so 
razmršeni … Take slike lahko gledamo dolgo časa 
in vsakemu opazovalcu razkrivajo kaj posebnega. 
Filip dobi knjigo Julie Donaldson Superdežnik z 
ilustracijami Axla Schafflerja (MKZ 2023).«
Za umetnijo mu iskreno čestitamo! 

V Topolšici se veselimo vsakega dneva posebej, v 
pričakovanju nečesa novega, lepega, čarobnega 
– v okolju, ki je otroku prijazno. 
Prijazna, norčava,  smešna, razigrana ter polna 
domišljije je tudi Pika Nogavička. Deklica, s katero 
smo vsi neznansko uživali, se nasmejali ter polni 
domišljije in iskric v očeh vsak dan pričakovali nove 
lumparije. V pikasto obarvanem tednu smo s Piko 
telovadili, plesali, imeli delavnice, s prehodom otrok 
po skupinah, ogledali smo si predstavo z naslovom 
Pikin rojstni dan ter izvedli Pikin pohod in ga oboga-
tili z iskanjem skritega zaklada. V teh dneh smo za-
res potrebovali ravno to – da se vsi malo sprostimo, 
zopet objamemo prijatelje, stkemo nove prijateljske 
vezi in gremo novim dogodivščinam naproti.

Prvi šolski dan 
na OŠ Karla 
Destovnika - 
Kajuha Šoštanj

Likovni uspehi 
malih ustvarjalcev 
iz POŠ Topolšica

Pikin teden v vrtcu 
Urška

 KlEmEnTInA REdnAK mEžnAR

TInKA žoHAR

 AnJA nAmAR

Filipovo likovno delo  Foto T. Žohar

 Foto arhiv Vrtca Šoštanj
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1. a Simon Pogorevc

1. b Simon Pogorevc

1. c Simon Pogorevc

1. d Simon Pogorevc

1. t Bogomira Vrčkovnik
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amadeja kompRej beRce

Profesorica umetnostne vzgoje je dijake peljala v moderno galerijo. Ko so se 
naslednjič zopet srečali pri pouku, je vprašala: »Peter, kaj ti je bilo v galeriji 
najbolj všeč?«
»Rit tiste lepe ženske!«
Profesorica se je zgrozila, prijela Petra za ovratnik in rekla:
»Ven iz razreda in pol ure razmišljaj, kako si odgovoril!«
Nato pride na vrsto Matevž. »In kaj je bilo tebi najbolj všeč?«
»Joški tiste ženske!«
Tudi on je moral zapustiti razred za pol ure.
Kot tretjega je profesorica poklicala Janeza. Janez vstane in se napoti iz razreda 
ter spotoma reče profesorici: »Cel teden bom razmišljal.«

***
V restavraciji gost pokliče natakarja:
»Natakar, knjigo pritožb bi prosil.«
»Ja zakaj pa, ali kaj ni bilo v redu, naša restavracija je namreč zelo znana daleč 
naokoli po svoji kakovosti?«
»Tukaj sem spoznal svojo ženo.«

Šali

RAZVEDRILO

NAVPIČNO
2. Varilni aparat

3. Spodnji del prostora

4. Cucelj, duda

8. Priprava za preiskovanje kurje slepote

10. Tom Hanks

13. Kraj pri Kočevju

14. Izolinija enake temperature

16. Miroslav Adlešič

19. Velika tovorna jadrnica

21. Finska znamka mobilnih telefonov

23. Član tetrarhije, vladavine štirih

24. Sveto mesto v Indiji

27. Glas, zvok

r a Z v e D r i l o

VODORAVNO
1. Zakon moža z dvema ženskama hkrati

5. Začetek žegnanja

6. Zvarjeno mesto

7. Točka zakona

9. Športnik, ki tekmuje v sprinterskih disciplinah

11. Nekoliko pijana ženska

12. Konjski iztrebek

15. Stanje zmedenega človeka

17. Skupina ljudi, družba

18. Dejavnost tiskanja knjig

20. Vesoljsko letalo

22. Sedma grška črka

24. Glavno mesto Gane

25. Zavarovanec

26. Italijan (slabšalno)

28. Pesniška prispodoba
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Vrtec, vrtec ...
Zakaj tako pravijo?
Ker skupaj v njem

rastemo kot ena družina!
Zato pravijo:

– V tej hiši je vrtec!

Otroci prvega starostnega obdobja smo se 
v tem mesecu med seboj že dobro spozna-
li. Odhod otroka v vrtec je stresen dogodek 
tako za starše kot za otroke. 

Vzgojiteljice smo se potrudile, da je bilo otro-
kom v vrtcu vsak dan lažje in lepše, z vsakim 
dnem so bili bolj korajžni in veseli. Po naših 
najboljših močeh jim poskušamo pomagati in 
jih popeljati v svet razigranega otroštva. V vrt-
cu nam ni nikoli dolgčas, saj vsak dan pojemo, 
plešemo, se učimo bibarije in prstne igre.
V tem mesecu smo izvedli tudi dejavnosti v 
sklopu Pikinega tedna. Pika Nogavička je za 
otroke napisala pismo, ki smo ga otrokom 
prebrale, peli smo pesmi, se igrali, telovadili, 
ustvarjali in se na sploh zelo zabavali.
Prvi mesec smo spoznali tudi naše igralnice in 
njene kotičke. Še vedno pa spoznavamo pro-
store v vrtcu in se družimo z ostalimi vrstniki v 
skupnih prostorih.

Prišel je september in z njim smo pogumno 
zakorakali v novo vrtčevsko leto. Nekateri 
otroci so se med seboj že poznali, drugi pa 
so se nam pridružili v začetku meseca. Veliko 
smo se igrali, peli in čas preživljali v naravi 
na svežem zraku, saj nam je bilo vreme več 
kot naklonjeno. 
Obiskala nas je tudi Pika Nogavička in nam 
pripravila pester teden. Ogledali smo si Pikino 
predstavo, preizkusili časovni stroj, si izdelali 
gusarske klobuke, narisali pike na obraz ter 
odšli na pravi Pikin izlet. Ves teden smo odkri-
vali nove stvari ter širili radovednost in ustvar-
jalnost. Pika se je od nas poslovila, v naslednjih 
dneh pa nas je čakal teden mobilnosti, v ka-
terem je pozornost namenjena ozaveščanju o 
prednostih hoje, kolesarjenja, uporabi javnega 
prevoza in drugih trajnostno naravnanih nači-
nov premikanja.

V začetku vrtčevskega leta smo vsi veseli bili, da 
smo ponovno v Gaberkah skupaj prišli. 
Pridružilo se nam je tudi nekaj novincev, ki pa so se 
hitro navadili na vrtec. Prvi vrtčevski dan nas je obi-
skala tudi gospa ravnateljica mag. Milena Brusnjak 
in nam zaželela vse dobro v novem vrtčevskem letu. 
Kaj hitro se nam je pridružila tudi Pika Nogavička, ki 
nas je razveseljevala vseh pet dni. Pripravila nam je 
različne Pikine delavnice in dejavnosti tako v igralni-
cah kot tudi zunaj na prostem, kjer smo se dobro raz-
gibali in telovadili z njo. Povabila nas je tudi na po-
hod in tako smo odšli vse do turistične kmetije Apat.
V tednu mobilnosti smo tudi mi v vrtcu obeležili dan 
mobilnosti. Poudarek je bil predvsem na gibanju in 
pomenu gibanja za naše zdravje. 

Igrivi 
september

Nazaj v vrtec

Začetek 
vrtčevskega leta 
v enoti Mojca

mARuŠA ARIsTovnIK

ŠpElA božIč

Foto arhiv Vrtca Šoštanj

mARuŠA zAJc

š o l a  i n  v r t e C

Foto Bernarda Ogrizek

Foto Veronika Pintarič
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TERMIN ŠP. PANOGA TEKMOVANJE LOKACIJA IGRAJO

Ned, 1. 10. nogomet Ml. dečki Stadion NK Šoštanj B : NK Vransko

Pet, 6. 10. nogomet St. dečki Stadion NK Šoštanj : ND Mozirje

Sob, 7. 10. košarka U14 Telovadnica OŠ Elektra Šoštanj beli : Litija

Sob, 7. 10., ob 17:00 košarka Člani: 4. SKL Športna dvorana Elektra Šoštanj : Ajdas Lenart

Sob, 7. 10., ob 20:00 odbojka moški Člani: 1B. DOL Športna dvorana Šoštanj Topolšica : KEKOOprema Žužemberg

Pon, 9. 10., ob 17:00 rokomet Mladinci Telovadnica OŠ DRŠ Sebastjana Soviča : RK Arcont Radgona

Ned, 8. 10. nogomet Ml. dečki Stadion NK Šoštanj B : NK Ljubno ob Savinji

Sob, 14. 10. nogomet Kadeti Stadion NK Šoštanj : Združena Savinjska

Pet, 13. 10., ob 18:15 rokomet St. dečki A Telovadnica OŠ DRŠ Sebastjana Soviča : RK Gorenje Velenje

Pet, 13. 10., ob 17:00 rokomet St. dečki B Telovadnica OŠ DRŠ Sebastjana Soviča : RK Gorenje Velenje

Sob, 14. 10., ob 13:00 kegljanje ženske Članice: 1. B Kegljišče Šoštanj : Remoplast 2

Sob, 14. 10., ob 17:00 kegljanje moški Člani: 2. SKL Kegljišče Šoštanj : Dravograd TRO

Ned, 15. 10. nogomet Ml. dečki Stadion NK Šoštanj A : NK Brežice 1919

Sob, 19. 10., ob 19:30 odbojka moški Člani: 1B. DOL Športna dvorana Šoštanj Topolšica : SIP Šempeter

Pet, 20. 10. nogomet St. dečki A Stadion NK Šoštanj : NK Brežice 1919

Sob, 21. 10. odbojka ženske Članice: 2. DOL Športna dvorana Kajuh Šoštanj : Murania Lendava

Pet, 20. 10., ob 18:15 rokomet Kadeti Telovadnica OŠ DRŠ Sebastjana Soviča : RK Slovenj Gradec

Sob, 21. 10., ob 13:00 kegljanje ženske Članice: 1. B Kegljišče Šoštanj : Ceršak

Sob, 21. 10., ob 17:00 kegljanje moški Člani: 2. SKL Kegljišče Šoštanj : Ceršak 2

Ned, 22. 10. nogomet Ml. dečki Stadion NK Šoštanj B : NK Šampion B

Ned, 29. 10. nogomet Ml. dečki Stadion NK Šoštanj A : NK Rogaška A

Sob, 28. 10., ob 19:00 odbojka moški Člani: 1B. DOL Športna dvorana Šoštanj Topolšica : ATHOS Kostanjevica

š P o r t  &  F o t o a n e k D o t a

ŠPORT
Domače tekme klubov in društev, 
članov Športne zveze Šoštanj

FOTOANEKDOTA

Na mednarodnem tekmovanju žerjavistov 
(ne žerjavov, ki so prav tako na visokih 
nogah in vedno nekaj dvigujejo in prena-
šajo, npr. žabe in ribe) kot ogromni jekleni 
stroji (ti v Šoštanju so z daljinskim, talnim 
upravljanjem) smo videli vse zelo natančno 
urejeno, zavarovano, zaplankano, da ja ne 
bi komu prišlo na misel, da bi zašli v ne-
varno območje delovanja dvigal. Ker pa 
je kovačeva kobila bosa, pregovor pač, so 
nadzorniki, resda izven označenega obmo-
čja, v vročem jesenskem vremenu sneli če-
lade, da se jim ni »skisalo« pod njimi. A, ko 
je prišel v nevarno bližino dežurni paparac 
Listavec, so rumene čelade hitro našle pra-
vo mesto. Najbolj korajžen je še pripomnil: 
»Fantje, nasmejmo se za cajtnge,« a se je 
takoj spomnil, da ob kozarcih alkoholnega 
hladila ni ravno vse varno in zdravo in je koj 
še sam poveznil šlem na svojo že ogreto …!  Foto Jože Miklavc
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